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  voi adresa, cu respectul cuvenit, public, citeva intrebari Domnului Ministru al
Tineretului și Sportului,Domnul Marius Dunca

                  

    1 - Domnule  Ministru  va  rog  sa ne  spuneti  cateva  cuvinte  despre  adolscentul  si  tanarul
 Marius Danca .............unde  a  trait , unde a  invatat  , ce  activitati  extrascolare  ii  placeau ?
 
2 - Domnule  Ministru  adolscentul  si  tanarul  Marius Danca a  practicat  vreun  sport   ?
 
3 - Va rog  sa ne  spuneti  cand  si de  ce   a  intrat  omul  Marius Danca  in  politica  ?
 
4 - Domnule  Ministru  stim cu totii  ca  a-ti venit de  la  conducerea  ANPC  la  conducerea 
Ministerului Tineretului si  Sportului , cum   a  fost  schimbarea aceasta  pentru  omul  politic 
Marius Danca ?
 
5 -  Acum  dupa  ce  a  trecut  ceva  vreme  de  cand  sunteti  ministrul  tineretului si  sportului 
puteti  sa  ne  spuneti    ce  a-ti  gasit  la  acest  minister  ,privind  cu  ochiul  critic  de  fost  sef 
al  ANPC  ?
 
6 - 
Guvernul a aprobat  in  mai    2017 , (  printr-o  hotarare  de  guvern , 
modificarea HG 11/2013
 ) ,  o nouă structură organizatorică a Ministerului Tineretului și Sportului, pentru a
eficientiza activitatea ministerului și pentru a crea cadrul necesar implementării strategiei
naționale în domeniul politicii de tineret și a strategiei naționale în domeniul sportului.
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    Se spunea  ca  :
 Încadrarea personalului din Ministerul Tineretului și Sportului conform noii structuri
organizatorice se va face în termen de 45 de zile de la publicarea în Monitorul Oficial a
actului normativ aprobat astăzi."   Ce  s-a  facut  in  acest  sens  ?    7 - Domnule 
Ministru  toata  lumea  spune  ca  trebuie  o  noua  Lege a Sportului ,  s-au facut tot 
felul de dezbateri , s-au  facut  tot  felul  de  propuneri , in ce stadiu este  aceasta 
noua  forma  a  Legii  Sportului ?
 
 
8 - Ce  facilitati  credeti  ca  ar  trebui sa  aiba   o  firma  privata  care  investeste 
in  sport  ?
 
 
9 - Cum  comentati  
"Ordonanța de urgență 38/2017 privind modificarea şi completarea Legii educaţiei fizice
şi sportului nr. 69/2000" ,
prin  care  se  prevede   ca  primăriile pot  aloca   pina  la 
5%
din 
buget
către cluburile sportive școlare și universitare  ?
 
 
10 - Nu  este  interpretabila  ordonanta  respectiva  prin  sintagma  "POT " , in 
conditiile  in  care  dupa  stiinta  noastra ,si  dupa  raspunsurile  primite  de  la 
citeva  primarii  din  Bucuresti , nu  sunt  Norme  de aplicare / criterii  ale  acestei 
ordonante  ?
    11 - Si aici  avem  doua  exemple  clare : un  club  de  mare  traditie de  fotbal din
 Bucuresti  u a  primit  nici un  leu  de la  bugetul de stat , nici macar  stadionul  - si
acum  s-a  reinventat in  Liga  a  IVa - si alt  club de  fotbal  din Liga  a Ia  primeste 
100%  buget de  la o   primarie  ................... ........................ cum  comentati ?     12 -
Trecind  in  alt  plan , domnule ministru  , cate  baze  sportive  are  in  patrimoniu 
Ministerul Tineretului si Sportului ?
 
 
13 - Sunt  folosite  la  capacitatea  maxima  aceste  baze  sportive  ?
 
 
14 - Care  este  parerea  dvs.  privind Ordinul Agentiei Nat. pentru Sport si Tineret   nr.
2345/13.12.2010, privind normele de  folosire a  bazelor sportive si a  unitatilor de 
cazare  din  subordinea   

 2 / 5

http://www.gsp.ro/cautare/tag/5-107768.html
http://www.gsp.ro/cautare/tag/buget-808.html


Intrebari adresate Domnului Ministru al Tineretului și Sportului,Domnul Marius Dunca
Luni, 06 Noiembrie 2017 12:17

Agentiei Nat. pentru Sport si Tineret ?
 
Credeti  ca  este  normal  ca  o federatie  - oricare  -  sa  plateasca  niste  bani 
pentru  a   tine  un  concurs  national, sau  international  in  Sala Polivalenta  din 
Bucuresti  de  exemplu  ?
    15 - Apropo  de  baze  sportive , cand  vom  vedea  cel  putin  o  noua  sala 
polivalenta  in  Bucuresti ? - s-a  ajuns in  situatia  penibila  ca  echipe  fruntase din 
Bucuresti  sa  joace  in  sali de sport  din  alte  localitati -
    16 - Cand va  incepe  reconstructia  celor 3 stadioane ( Rapid ,Dinamo si Steaua  ) 
, care  ar  trebui sa  fie gata pina 2020 , cand  Capitala României va găzdui meciuri
la ediţia din anul 2020 a Campionatului European de Fotbal.
?
 
 
17 - Domnule  Ministru, care  este  relatia  dvs.  cu  federatiile  sportive ?
 
 
18- Care  este  profilul  ideal   , vazut  de  dvs.,  pentru  un  presedinte  de  federatie
 sportiva ?
 
 
19- Credeti  ca  pentru  a  fi un  foarte  bun  presedinte de  federatie  sportiva  este 
obligatoriu sa  fii  ,sau sa fii  fost  sportiv de  inalta  performanta , sau sa  fii  un 
foarte  bun  gospodar  care  sa  aduca  bani  prin  diverse  proiecte ?
 
 
20- Cum  comentati  faptul  ca  accesul  pe pista  de  atletism de  la Complexul Lia
Manoliu  este  pazita si  restrictionat accesul  pe  ea     de  un  bodyguard  ( accesul
 facindu-se - conform Ordinului 2345/13.12.2010 al Autoritatii Nationale ptr. Tineret si
Sport ?
 
 
20.b - Unde sa  se  pregateasca  suplimentar,individual , un  sportiv de inalta 
performanta ?
    21- Domnule  Ministru    cum  este  repartizat  bugetul  pentru  fiecare  federatie
 sportiva ? Care  sunt  criteriile  pe  baza  carora  se  repartizeza    aceste bugete ?
 
Va  intreb  acest  lucru   tinind cont  ca ( conform   informatiilor  furnizate  noua de
MTS)  in  decembrie 2016  erau  inscrisi in  Registrul Sportiv National 218 637 sportivi 
de la  74 federatii sportive  nationale .
 
 
22- Cum  explicati   bugetele  unor federatii :
 
-204  sportivi  si  buget de 1 800 000 Ron ;
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-359 sportivi  si  buget de 6 247 500 Ron ;
 
-299 sportivi  si  buget de 2 608 000 Ron ;
  -  92 sportivi  si  buget de 2 930 000 Ron ;  si  alte  federatii  au  mii de  sportivi 
legitimati  si  bugete  foarte , foarte  mici  in  comparatie cu  acestea  ?
 
 
23- Credeti  ca  trebuie  facute  distinctie  intre  sporturile  olimpice  si  sporturile 
neolimpice  ?
 
 
24 - Domnule  Ministru  sunt  convins  ca  stiti ca  sportivii, si  sportivii  de  inalta 
performanta  , sunt  sustinuti masiv  cu  bani  de  catre  parintii  lor , a-ti  discutat 
vreodata  cu  parintii  sustinatori  ai  unor  sportivi  de  inalta  performanta ? ce
doresc ei ? ce cheltuieli  au ei ?
  ( vezi cazul  fericit  Simona  Halep )    25- Un parinte  investeste  intr-un  sportiv  de
 inalta  performanta  in  circa  18 ani de sport  ( taxe, echipament, cantonamente,
deplasari la concursuri ) circa 45 - 50 000 de Euro - cam  contravaloarea unui apartament
cu 2 camere  in Berceni- ce puteti sa  ii  s pun
eti  unui  parinte  pentru a-l  determina sa  indemne  copilul  sau sa  faca  sport de 
inalta  performanta , in  loc sa  ii  cumpere un  apartament   din  care sa ia  chirie 
toata  viata  ?
 
 
26- Domnule  Ministru  dvs. ce  parere  aveti de naturalizarea  unor  sportivi  straini  
in  sportul  romanesc   ?
    27- Cati  sportivi , si de la  ce  federatii , nu  au  fost  premiati  de  Ministerul Tineretului si
Sportului  in  anul  2016 , desi acestia  indeplineau conditiile de premiere  stabilite de  MTS (
Hotararea  720/2016 , si  celelalte  legi  in  vigoare ), si  actele  cu  propunerile de  premiere  au 
fost  transmise de  federatiile sportive respective  MTSului  in  termenul  si  in  forma  legala  ?
 
  Vor  mai  primii  sportivii  ce  trebuiau  sa  primeasca  premierile  in 2016 , aceste  premieri ?
 
 
28- Cati  sportivi , si de la  ce  federatii , nu  au  fost  premiati  de  Ministerul Tineretului si
Sportului  in  anul  2017 , desi acestia  indeplineau conditiile de premiere  stabilite de  MTS (
Hotararea  720/2016 , si  celelalte  legi  in  vigoare ), si  actele  cu  propunerile de  premiere  au 
fost  transmise de  federatiile sportive respective   MTSului  in  termenul  si  in  forma  legala   ?
 
 
29-  Ministerul Tineretului si Sportului   va  premia  sportivii  de inalta  performanta   ce  obtin 
rezultate  exceptionale  ( campioni   si  vicecampioni europeni si  mondiali ), conform  Hotararii 
720/2016  si  a  celorlalte  legi in  vigoare,   in  anul  2017
 
30-  Credeti  ca  premierile  pe  care le  acorda  MTS  ar  trebui  sa  tina  cont de  faptul  ca
sportul  respectiv este  olimpic sau  nu ?
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31.- Credeti ca  premierile  acordate de  catre MTS  ar  trebui sa  tina  cont  ( indiiferent de sport
) de  criterii   precum :
 
-   cate tari / participanti  sunt la  acea  competitie ?
 
-   daca  sunt  sporturi de contact , sau nu  ?
 
-   daca  este  sport individual  , sau nu   ?
 
32- Cum  vedeti  dvs. rolul  "Turismului Sportiv "  in  bugetele  autoritatilor  locale , ale 
federatiilor  sportive  si  ale MTSului ?
 
33- Cum vedeti  dvs. evolutia  sportului de  masa ? si  evolutia  sportului  de  inalta  performanta
?
 
34-  Cati  sportivi  credeti  dvs.  ca  se  vor califica  pentru  Jocurile  Olimpice de la  Tokyo  2020
?
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